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Interpellation om tryggheten i skolan 
 
Vi har alla nåtts av artiklar om situationen på Vist skola. Dessutom har vi även tagit emot 
signaler från oroliga föräldrar där det framgår att Vist inte är den enda skolan där problem 
kring trygghet finns i Linköping. Det är även tydligt, efter den granskning som SVT gjort, att 
detta inte enbart är ett problem i Linköping utan i hela landet. Elever och lärare har rätt till en 
trygg skolmiljö.  
 
När det gäller Vist skola så har vi även fått information om att en åtgärdsplan nu finns på 
plats som ska vara igång. Det är bra. Vår undran är hur det kunde bli så fel och ta så lång tid 
innan förvaltningen kopplades in. Det får oss också att ställa oss frågan hur det ser ut på 
andra skolor i Linköpings kommun.  
 
Detta leder oss till att ställa följande frågor till ansvarigt kommunalråd. 
 

● Hur tar kommunledningen ansvar för att säkerställa en bra arbetsmiljö för 
elever och personal i kommunens alla skolor? 

 
● Arbetas det aktivt med att säkerställa att inte fler skolor nu har liknande 

problem? 
 

● Planerar styret att följa upp trygghetssituationen på skolorna genom en riktad 
insats? 

 
● Kan vi se någon skillnad vad gäller incidentrapporteringar på de skolor som 

tagit emot elever och personal efter skolnedläggningarna i början av 
mandatperioden?  
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